
Protokół Nr  20 /2020 

z posiedzenia Komisji  Samorządowej Rady Miasta Ostrowca Św-kiego 

w dniu 29 grudnia 2020 r.  godz. 12.00 – 12.16 
    

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Samorządowej RM  - Kamil Kutryba. 
 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia:  

 

 

 

 

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zaopiniowanie projektów uchwał  

na sesję Rady Miasta Ostrowca Św - 

kiego w dniu 30 grudnia  

2020 r., w następujących sprawach:  
 

- zatwierdzenia rocznego planu kontroli 

oraz preliminarza wydatków Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego na 2021 r., 

 

- rozpatrzenia skargi na Prezydenta 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego,  

 

 

 

- pozostawienia petycji bez rozpatrzenia, 

 

 

 

 

- Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 r., 

 

- Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na lata 2021-2023, 

 

 

- określenia zasad systemu taryfowego  

i opłat za przejazdy, uprawnień  

do samorządowych ulgowych  

i bezpłatnych przejazdów oraz cen  

za usługi w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego w granicach 

Przewodniczący Komisji Samorządowej 

RM – p. Kamil Kutryba otworzył 

posiedzenie komisji, stwierdzając quorum  

na podstawie listy obecności. (w załączeniu 

do protokołu). 

 

 

 
 

 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 
 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

II. 

 

 

 

 

 

 

 

 

administracyjnych miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego oraz Gmin sąsiadu-

jących, które zawarły porozumienie 

międzygminne w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego, 

 

- wprowadzenia przepisów porządko-

wych przy przewozie osób i bagażu 

ręcznego autobusami komunikacji 

miejskiej w gminnych przewozach 

pasażerskich wykonywanych w grani-

cach administracyjnych miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego i gmin, które zawarły 

porozumienie międzygminne w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego,   

 

- uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 r., 

 

 

 

 

- Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 

2021-2029.  

 

 

 

Sprawy różne. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

 

 

 

 
 

Komisja Samorządowa RM stosunkiem 

głosów: 6-za, przy braku głosów 

przeciwnych i przy jednym głosie 

wstrzymującym się pozytywnie zaopinio-

wała przedmiotowy projekt uchwały.  
 

Komisja Samorządowa RM stosunkiem 

głosów: 6-za, przy braku głosów 

przeciwnych i przy jednym głosie 

wstrzymującym się pozytywnie zaopinio-

wała przedmiotowy projekt uchwały.  

 

1) Radny Wł. Sajda zwrócił się, do obecnego 

na posiedzeniu komisji Naczelnika Wydziału 

Infrastruktury Komunalnej UM – p. Artura 

Majchra, z pytaniem – czy Pan Naczelnik 

posiada informację, że Firma „TRANS 

CATRINA”  świadcząca usługi przewozowe 

na terenie miasta Ostrowca Święto-

krzyskiego, postępuje nieuczciwie i na 

przystankach zakleja rozkłady jazdy MZK-a 

swoimi rozkładami. Jeśli znane jest 

Wydziałowi takie postępowanie w/w firmy,  

to jakie działania zaradcze są przez Wydział 

podejmowane  w tym zakresie? 

Naczelnik A. Majcher odpowiedział Panu 

Radnemu, że sytuacja jest kontrolowana  

na bieżąco przez Urząd Miasta. Wobec w/w 

przewoźnika były wystosowane upomnienia 

ustne, na które była natychmiastowa reakcja 

i nieprawidłowości zostały usunięte. 

Naczelnik Majcher podziękował Radnemu 

Wł. Sajdzie za interwencję i zaapelował  

o zgłaszanie wszelkich nieprawidłowości do 

Wydziału Infrastruktury Komunalnej UM. 

2) Radny Karol Wójcik złożył zapytanie do 

Naczelnika A. Majchra w sprawie zmiany 

organizacji ruchu na ul. M. Kopernika. 

Radny Wójcik zapytał - czy podejmowane 



są już jakieś działania i czy w/w zmiana 

może dojść do skutku w najbliższym czasie. 

Pan Radny dodał, że jest to temat często 

poruszany przez mieszkańców osiedla.  

Naczelnik A. Majcher poinformował zebra-

nych, że temat jest mu znany. Niestety, 

sprawa jest złożona ponieważ część 

mieszkańców ul. Kopernika występuje o 

przedmiotową zmianę, natomiast druga 

część tej zmianie oponuje. Pan Majcher 

powiedział, że w najbliższym czasie 

planowane jest spotkanie zainteresowanych 

stron, łącznie z RO „Spółdzielców” i być 

może uda się wypracować kompromis w tej 

sprawie. Na zakończenie dyskusji ponownie 

głos zabrał Radny K. Wójcik i oświadczył, 

że on, jako Przewodniczący RO 

„Spółdzielców” deklaruje współpracę w tym 

zakresie.  
 

Na tym Komisja Samorządowa RM  

zakończyła swoje obrady o godz. 12.16. 

 

 
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  

 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono.  

 

Protokołowała: Przewodniczył: 

  

 

 

Eliza Kaniewska 

Przewodniczący Komisji Samorządowej RM 

 

Kamil Kutryba 

 

 


